
Referat til styrelsesmødet den 22.6.2020 kl. 9.00-12.00 

 

Referent: Susanne 

Ordstyrer: Lene 
Mødeleder: Lone 
 

Tidspunk

t 

Punkter Ansvarli

g 

Form 

9.00 1. Godkendelse af 

dagsorden.  

 Godkendt 

9.00 2. Godkendelse af referat 

fra 25.5.20 og 8.6. 20 

 Godkendt 

9.05 3. Opfølgning på 
igangværende opgaver 

 Vi har fået tilbud vedr. 

censorer til belysning i 

stueplan samt to nye 
armaturer(lamper) til 

toiletterne. (henhører 

under Særlig Fond) 
 Åbent medlemskursus 

program er klar til 

Nyhedsbrevet. 
Program: Gin 

smagning ved 

Mosgaard og oplæg v. 

Rasmus Willig. Begge 
dele kan afholdes 

udendørs hvis vejret 

tillader det. Det er 
muligt at ankomme 

tidligere på 

eftermiddagen og 

nyde omgivelserne på 
Gl. Avernæs. 

 Pia arbejder med 

planlægning af 
kursusdagen til 

København for TR. 

 
 

Orientering 
 

Besluttet . 

Desuden Information om 

behov for vedligehold af 
tag på Færgevej 32.  

 

Orienteret 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

Orienteret 

 

 

9.15 

 
 

4. Kredskontoret. 
 Rengøring frem til 

sommerferien. 

 

 Orientering: Vi har stadig 

ikke hørt fra det 
rengøringsfirma vi har 

kontaktet  
Der er fundet en løsning 

for rengøring frem til 

sommerferien. 

 



9.20 

 

 

 

 
 

5. TR arbejdet.  

 

I må gerne overveje 

forslag til indhold på først 

kommende møde efter 
sommerferien. 

  

 

Orienteret 

  

 
 

9.25 

 

6. Arbejdsmiljø.  

Se vedlagte oplæg fra 

Susanne og Pia. 

Pia og 

Susanne 

Drøftelsen indeholdt: 

Inddragelse af elever  

en "elevmesse"- 
elevrådene -  

Fokus på forbedring af 

udendørs 

undervisningsområder 

Hvordan er 
elevrådskulturen. Hvilke 

lærere er elevråds 

kontaktperson. 

Elevråd sætter elevernes 
arbejdsmiljø på 

dagsorden til 

skolebestyrelsesmøder 

 

9.55 

 

7. MED arbejdet. 

 

 

 

Intet til referat 

10.00 

 

 
 

 

8. Skolepolitisk arbejde. 
 Læreruddannelsen. Vi 

afholdemøde med LL 
torsdag d. 25. juni 

vedr. LL kampagne 

med at få 
læreruddannelsen ud 

til 7 kommuner i 

Danmark. 
 Allan tager efter ferien 

kontakt med politikere 

vedr. den foreslåede 

læreruddannelse i 
Svendborg. 

 

 

Allan og 

Lone 
 

 

 

Orienteret og drøftet 

 

10.20 

PAUSE 

9. Særlige 

medlemsgrupper. 

 Intet til referat 

10.35 10. Det forpligtende 

kredssamarbejde, alle 

områder.  
 Orientering fra 

Fagpolfo. Bl.a. om 

behandlingen af 

 

 

 

Punktet tages op igen d 

17.08  

Lene og Susanne ser på 
medlemmers udsagn i 



lønforslaget fra 

Vestfyn, 

 Fagpolfo afholder 

temamøde om ”er vi 
gearet til fremtiden” i 

august. I bedes læse 

det udsendte 
materiale fra Charlotte 

Holm, fra 

Hovedstyrelsen vedr. 
emnet. Det er vedlagt 

i denne mail. 

Kredsene skal komme 

med indstillinger og 
politiske overvejelser 

til emnerne, der også 

er en del af 
kongressens emner i 

sept. 

medlemsundersøgelsen. 

 

 
 

Drøftet. Der var megen 

skepsis i forhold til det 

fremsendte materiale og 

værdien i de beskrevne 
forslag. 

11.15 11. 

Overenskomst/arbejdstid/
-kommunerne. 

 

Lone 

Fokus på at der er skoler 

der ikke overholder max 
undervisningstimetallet i 

Svendborg, der er sendt 

skrivelse til forvaltningen 

11.25 

 

12. Kommunikation 

a) Nyhedsbrev juni 2020 
 

 

Johanna 
og Lene 

 

Orientering og drøftelse. 
Der er stor tilfredshed 

med at vi har fået 

udsendt et Nyhedsbrev 

hver måned. Der er også 
respons fra medlemmer 

og samarbejdspartner. 
 

11.40 13. Regnskab og budget. Pia Intet til referat 

11.50 11. Punkter til næste 

møde. 

  Er vi gearet til 

fremtiden 

 Medlems 
undersøgelsen 

 Årshjul TR  

 Læreruddannelsen 
 Elevernes 

undervisningsmiljø 
 

11.55 13. Eventuelt.   
 

 

 
 



 

 

 
 
 
 
 


